

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	詩 204 主恩更多 His Grace Unboundeth More	會眾
Praise	45 重擔皆脫下在各各他 Burdens Are Lifted at Calvary	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
讀 經	詩篇 74:1-23	會眾
Scripture	Psalm 74:1-23	Congregation
主 餐	198 十字架	劉再生牧師
Communion	Near the Cross	Rev. Solomon Liu
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	信仰反省	王壽誠牧師
Sermon		Rev. Joseph Ong
唱 詩	268 感謝神	會眾
Praise	Thanks to God for My Redeemer	Congregation
奉 獻		Allie Wei
Offertory		Steven Shao
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼 此 問 安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		劉再生牧師
Benediction		Rev. Solomon Liu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表(2011年9月11日 10:30 AM)

證道 Sermon	王壽誠牧師	成主班 Adult	劉再生牧師
翻譯 Interpreter	Pastor Joshua Ong	幼幼班 Toddler	Jojo, Sandy, Alan
領會 Liturgist	劉趙秀娟師母	兒主班 Children	Rob, Joy Doreen, Bob Liu
翻譯 Interpreter	劉智輝弟兄		
司琴 Pianist	劉丹輝弟兄		
招待 Usher	吳文正 / 湯衍萃	午 餐 Lunch	陳 蕙姊妹 馮蓓蓓姊妹 楊錦花姊妹
Power Point	Luoman & Mansi		
音控 Audio	劉智輝弟兄	9/16 週五 團契聚會	魏忠友執事
司獻 Offertory	Allie Wei Steven Shao	Friday Snack	王 苑姊妹 陳靄芬姊妹

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 感謝恩主保守與帶領，上週末與主日在達福地區華人浸信會聯合退修會中，講員唐崇懷牧師傳講的信息，以及青少年、兒童事奉的配搭，使全會眾受益良多，願主保守眾教會的復興與成長。
3. 感謝主帶領王壽誠牧師、潘文后牧師伉儷蒞會分享，願主賜福保守他們在土桑基督徒國語教會的事奉。
4. 陳富澤傳道應邀蒞會參訪，求主保守他訪美期間的行程與生活並在國內的事奉。
5. 週一(9/12) 10:30 AM 婦女會恢復聚會，請姊妹們參加。
6. 週三(9/14) 禱告會在教會舉行，毛連生牧師將蒞會分享，請參加。
7. 週五(9/16) 團契聚會為參加退修會之領受與分享，請參加。
8. 週六(9/17) 11:30AM 西南神學院中國學生會迎新會，邀請本地華人教會參加並簡介教會事工，感謝主使教會有正式機會與華人神學生團契。
9. 本週請為以下五個家庭代禱——王文欣弟兄家、王敬毅弟兄家、王建強弟兄家、王鴻傳道、古柏恩執事家。
10. 為建堂工作迫切代禱——* 會堂主牆彩飾、地毯、座椅已完成；* 求主保守工程進度及早完工；* 並求主賜給夠用的建堂經費。
11. 肢體關懷與代禱：* 為身體欠安的肢體代禱——馮蓓蓓姊妹手術(在台)、古柏恩執事父母親健康、許疆姊妹、吳文正執事健康。* 為遠行肢體代禱——董秀珍姊妹、施佩君姊妹母子在中國；古柏恩執事伉儷在宣教工場。* 為在外地學子代禱——元杰、饒敏西、姜悅、劉明輝、張光睿、劉昂頓、魏孝琦、童依。

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
2. Thank the Lord for watching over and leading the DFWCBC Joint Retreat last weekend. The massages brought by speaker Rev. Joseph Tong along with the support of youth and children ministry, greatly benefited the congregation. May He keep the spiritual revival and growth of all churches.
3. Thank the Lord for leading Rev. Jason Ong and Rev. Anne Pan to preach in our church, may God bless their pastoral ministry in Tucson Christian Mandarin Church, Arizona.
4. Welcome Minister Adam Chen to visit our church, may God watch over his journey in US and ministries in China.
5. Monday (9/12) at 10:30 AM, Women group will resume to meet at church, please attend.
6. Wednesday (9/14) prayer meeting will be held at church where Rev. Joseph Mour will join and be sharing with us, please attend.
7. Friday (9/16) fellowship we will share with each other the lessons that we've

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一一年九月十一日 September 11th, 2011



GLORY CHINESE BAPTIST CHURCH

TERREY K. CUNNINGHAM

萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

- taken back from the retreat, please attend.
- Saturday (9/17) 11:30 AM, the Chinese Student Fellowship of SWBTS will have a New Student Welcome Party with local Chinese churches invited to share their church ministries. Thank the Lord for the opportunity to lead our church to fellowship with the Chinese students.
 - Please pray for five families this week: Bro. Wenxin Wang and family; Bro. Jingyi Wang and family; Bro. Jianjiang Wang and family; Pastor Joshua Ong and family; Bro. Dennis Krueger and family.
 - Please continue to pray for the church building: * The main wall and stained glass, pews and carpet in the sanctuary have been set up. * Pray for the construction to be completed at the right timing; * May God provide the building project funds.
 - Intercessions: * Those who are in physical weakness: Sis. Peggy Feng's surgery in Taiwan; Dennis Krueger's parents, Sis. Jiang Xu and Deacon Ernest Wu's health. * Please pray for those who are on a trip — Sis. Xiuzhen Dong, Sis. Peijun Shi and son in China; Dennis and Mary Krueger in Field. * College students away from home: Jie Yuan, Minxi, Joy Jiang, Bob, Isaac, Ondy, David Wei, Scott.

新堂崇拜與聚會時間

主日 Sun	週一 AM10:00~11:00 婦女生活美語
AM 9:30~ 9:50 安靜晨禱預備	11:00~12:30 婦女小組聚會
9:50~10:00 會前頌讚	週三 PM 7:30~ 9:00 禱告會(1st, 5th 教會 2nd, 3rd, 4th 分區)8
10:00~11:15 主日崇拜	週五 PM 7:30~ 9:30 團契聚會(查經、專題)
10:30~12:20 幼主、兒主	成年國、英語
11:30~12:20 全齡主日學	青年、少年英語
PM 12:30~ 1:30 主日愛筵	健康專題講座(每季一次)
1:30~ 2:30 詩班練習	週六 PM 7:30~ 9:30 地區小組聚會(每月一次)
中文學校	(第四週五之次日)

上週統計 Last Week's Statistics (2011年8月28日)

主日崇拜 Sunday Worship	81人	姊妹會 Women Group	---人
禱告會 Prayer Meeting	15人	週五團契 Friday Fellowship	---人
	9/7 10人		9/9 41人
奉獻 General Offering	1567.00;	Building	643.00;
		Mission	300.00

下週事奉表 Next Week's Services (2011年9月18日)

證道 Sermon	劉再生牧師	成主班 Adult	劉再生牧師
翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄	幼幼班 Toddler	Jojo, Sandy, Alan
領會 Liturgist	何森泉弟兄	兒主班 Children	Rob, Joy Doreen, Bob Liu
翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄		
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母	午餐 Lunch	劉趙秀娟師母 江航 姊妹
招待 Usher	吳文正 / 湯衍萃		
Power Point	劉丹輝弟兄		
音控 Audio	劉智輝弟兄	9/23 週五 團契聚會	暫停
司獻 Offertory	Jack Jiang Galen Hu	9/24 週六 地區小組	北、東北、東、西南、英語、粵語

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773	3941 Parchman St. North Richland Hills TX 76180-8803 (817) 614-8956 glorycbc.org glorycbc@hotmail.com
Joshua Ong Youth Pastor 王鴻傳道 (626) 329-2772	
Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351	
Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393	
Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964	
John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047	
David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131	